



ကလေးသူငယ်များအား လိင်မှုဆိုင်ရာ မလျော်မကန်ပြုမှုရာတွင် အသုံးပြုသည့် ပစ္စည်း သို့မဟုတ် ကလေးသူငယ်ညစ်ညမ်းပုံရိပ်များ

အဓိပ္ပာယ်ဖွင့်ဆိုချက်များ။

ကလေးသူငယ်များအား လိင်မှုဆိုင်ရာ မလျော်မကန်ပြုမှုရာတွင် အသုံးပြုသည့် ပစ္စည်း

ကလေးသူငယ် ညစ်ညမ်းပုံရိပ်တွေ့လိုလည်း ခေါ်တဲ့ ကလေးသူငယ်များအား လိင်မှုဆိုင်ရာ မလျော်မကန်ပြုမှုရာတွင် အသုံးပြုသည့် ပစ္စည်းဟာ အကယ်စင်စစ်သော်လည်းကောင်း တပုထားတဲ့လိင်မှုကိစ္စတွေမှာသော်လည်းကောင်း ပါဝင်နေတဲ့ကလေးတွေရဲ့ ဘယ်လို ကိုယ်စားပြုမှုမျိုးကိုမဆို သို့မဟုတ် ကလေးရဲ့ လိင်အင်္ဂါအစိတ်အပိုင်းတွေကို လိင်မှုကိစ္စအလိုငှာ (မည်သည့် နည်းနှင့်မဆို) ကိုယ်စားပြုမှုများကို ရည်ညွှန်းပါတယ်။

ကလေးသူငယ်ရောင်းဝယ်မှုတွင် ကလေးငယ်များ၏အခွင့်အရေး၊ ကလေး ပြည်တန်ဆာနှင့် ကလေးညစ်ညမ်းပုံရိပ်များဆိုင်ရာ ညီလာခံ နောက်ဆက်တွဲ သဘောတူညီမှုစာချုပ်တွင် အသုံးပြုထားသကဲ့သို့ အဓိပ္ပာယ်သတ်မှတ်ချက်။

စီအက်အေအမ် မှာ ယောက်ျားလေး မိန်းကလေး အသက်အရွယ်စုံ ကလေးတွေကို သရုပ်ဖော်ထားပြီး ကိုယ်ဟန်ပြခြင်းမှသည် ကြမ်းတမ်းတဲ့ ကိုယ်ထိလက်ရောက် ကျူးလွန်မှု အထိ အလွဲသုံးစားလုပ်ပုံ၊ ပြင်းထန်မှုပမာဏ ကွာခြားမှုရှိပါတယ်။

တပုထားသော ကလေးလိင်အလွဲသုံးပစ္စည်း

တပုထားတဲ့ ကလေးသူငယ်များအား လိင်မှုဆိုင်ရာ မလျော်မကန်ပြုမှုရာတွင် အသုံးပြုသည့် ပစ္စည်း သို့မဟုတ် တပုထားတဲ့ ကလေးသူငယ် ညစ်ညမ်းပုံရိပ်တွေဟာ တကယ့်ကလေးငယ်တွေနဲ့ သရုပ်ဖော်ထားတာမဟုတ်ဘဲ လိင်ဆက်ဆံနေတဲ့ ကလေး ငယ်တွေ ပုံဟန်မျိုး ရေးဆွဲပုံဖော်ထားတဲ့ ပစ္စည်းတွေကို ရည်ညွှန်းပါတယ်။ ဥပမာ ကာတွန်းတွေ၊ ကွန်ပျူတာနဲ့ ဖန်တီးထားတဲ့ ပုံရိပ်တွေ၊ သက်ဝင်လှုပ်ရှားပုံရိပ်များနဲ့ ပုံကတ် တွေပါဝင်ပါတယ်။

တပုထားတဲ့ ကလေးညစ်ညမ်းပုံရိပ်တွေဟာ တကယ့်ကလေးငယ်တယောက်ကို အန္တရာယ်ပေးမှုတွေမပါဝင်ပေမဲ့ အန္တရာယ်တော့ ရှိနေတုန်းပါပဲ။ ဘာကြောင့်လဲ ဆိုတော့ ၁) ကလေးငယ်တွေကို အသုံးချဖို့အတွက် ဖြားယောင်းသိမ်းသွင်းတဲ့နေရာမှာ အသုံးပြုနိုင်တယ်။ ၂) ကလေးသူငယ်များအား လိင်မှုဆိုင်ရာ မလျော်မကန်ပြုသည့် ပုံရိပ်တွေအတွက် ဈေးကွက်ကို ဆက်ထိန်းထားနိုင်တယ်။ ၃) ကလေးငယ်တွေကို လိင်မှုကိစ္စအသုံးပြုခြင်းကို ယဉ်ပါးသွားတဲ့လေ့မျိုး ဖြစ်လာနိုင်စေပြီး တောင်းဆိုမှု တွေလည်း ရှိလာနိုင်တဲ့အတွက်ကြောင့် ဖြစ်ပါတယ်။



ဥပဒေဘောင်များ။

တရားမဝင်သော အပြုအမူများ

ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်မှု ရယူခြင်း သို့မဟုတ် ဝယ်ယူခြင်း ကိုယ်ပိုင်အသုံးပြုမှုအတွက် လက်ဝယ်ထားရှိခြင်း (ဆိုလိုသည်မှာ ဖြန့်ဖြူးရန်အတွက်မဟုတ်) ရိုးရှင်းသော လက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်မှုဟုလည်း ခေါ်ဆိုသည်။ ဝေမျှခြင်း သို့မဟုတ် ဖြန့်ဖြူးခြင်း ရောင်းချခြင်း စီအက်အေအမ် ထုတ်လုပ်ခြင်း

အောက်ပါ ဥပဒေဘောင်များတွင် စီအက်အေအမ်သည် တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းအားဖြင့် ပြစ်မှုမြောက်သည်။

CRC-OPSC စီအက်အေအမ်ကို ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုခြင်း၊ ရိုးရှင်းသောလက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်ခြင်းနှင့် တပုထားသော စီအက်အေအမ်များ မပါဝင်

ဘူဒါပက တပုထားသော စီအက်အေအမ်များ၏ ပြစ်မှုမြောက်ခြင်း အပါအဝင် အလုံးစုံ။

လန်ဒါရုတ်ညီလာခံ တပုထားသော စီအက်အေအမ်များ၏ ပြစ်မှုမြောက်ခြင်း အပါအဝင် အလုံးစုံ။

အိုင်အယ်အိုညီလာခံ ၁၈၂ စီအက်အေအမ်များ ထုတ်လုပ်ခြင်းသာ အကျုံးဝင်သည်။

အာဖရိက တပုထားသော စီအက်အေအမ်များ၏ ပြစ်မှုမြောက်ခြင်း အပါအဝင် အလုံးစုံ။

လိင်မှုဆိုင်ရာ မလျော်မကန်ပြုမှုသူတွေနဲ့ သူတို့ရဲ့လှုပ်ရှားမှုပုံစံ

လိင်မှုဆိုင်ရာ မလျော်မကန်ပြုမှုသူတွေဟာ မူလအားဖြင့် ကလေးငယ်တွေပေါ် သူတို့ရဲ့ လိင်စိတ်ကိုင်ညွှတ်မှု သို့မဟုတ် ငွေကြေးအရ မြတ်စွန်းမှုတို့ကြောင့် စတင်ပေါ်ပေါက်လာတတ်ပါတယ်။

သူတို့တွေဟာ တဦးချင်းဖြစ်စေ သို့မဟုတ် ကွန်ယက်ရဲ့ အစိတ်အပိုင်းအနေနဲ့ဖြစ်စေ စီမံဆောင်ရွက်တတ်ပါတယ်။

စီအက်အေအမ်တွေကို ထုတ်လုပ်ဖို့၊ ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ဖို့ နဲ့ ဝေမျှနိုင်ဖို့ အမျိုးမျိုးသော စက်ပစ္စည်းများ၊ ဆော့ဖ်ဝဲနှင့် (သို့မဟုတ်) အင်တာနက်ကို အသုံးပြုကြပါတယ်။

လိင်မှုဆိုင်ရာ မလျော်မကန်ပြုမှုသူတွေဟာ တခါတရံ သူတို့ရဲ့ လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုတွေကို ဖုံးကွယ်ထားဖို့နဲ့ စုံစမ်းသိရှိနိုင်ခြင်းမှ ရှောင်ရှားဖို့ စကားပျက်ပြုလုပ်တဲ့ နည်းလမ်းတွေကို အသုံးပြုပြီး အွန်လိုင်းပေါ်မှာ ကွယ်ပျက်ထားတဲ့ ပလက်ဖောင်းတွေကို သုံးကြပါတယ်။

ကလေးငယ်တွေကို လိင်မှုကိစ္စတွေမှာ ပါဝင်လာစေဖို့အတွက် ကလေးငယ်တွေကို ဖြားယောင်းသွေးဆောင်ရာမှာ သို့မဟုတ် လှည့်စားရာမှာ တပုထားတဲ့ စီအက်အေအမ် တွေကို တခါတရံ လိင်မှုဆိုင်ရာ မလျော်မကန်ပြုမှုသူတွေက သုံးလေ့ရှိကြပါတယ်။

နည်းပညာနဲ့ အင်တာနက် အချက်အလက်စာရွက်တွင် ကျေးဇူးပြု၍ ကြည့်ပါ။

သင် ဘာလုပ်နိုင်သလဲ။

- စီအက်အေအမ်နဲ့ ပတ်သက်တဲ့ ဆောင်ရွက်မှုအားလုံးကို ပြစ်မှု မြောက်အောင်လုပ်နိုင်ဖို့ အားကောင်းတဲ့ ဥပဒေဘောင်ဖြစ်လာအောင် လှုပ်ရှားလှုံ့ဆော်ရပါမယ်။
- ဥပဒေလိုက်နာရေးကြီးကြပ်မှုအတွက် ပိုကောင်းမွန်တဲ့ ရင်းမြစ်တွေ (ဥပမာ စီအက်အေအမ်ကို ဆောင်ရွက်နိုင်ဖို့နဲ့ သားကောင်တွေကို အထောက်အထား ရယူနိုင်ဖို့ ပေးအပ်ထားတဲ့ လုပ်နိုင်စွမ်းအားနဲ့ ကိရိယာတွေ) ရရှိဖို့ လှုပ်ရှားလှုံ့ဆော်ရပါမယ်။
- စီအက်အေအမ်တွေ လှည့်ပတ်လှုပ်ရှားမှုများကို ဟန့်တားမဲ့ မူဝါဒတွေကို အကောင်အထည်ဖော်ဖို့အတွက် အင်တာနက်ဝန်ဆောင်မှုပေးသူတွေလို ပုဂ္ဂလိက အပိုင်းတွေနဲ့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပြီး လှုပ်ရှားလှုံ့ဆော်ရပါမယ်။

- စီအက်အေအမ် နဲ့ ပတ်သက်ပြီး ဖြစ်လာနိုင်တဲ့အန္တရာယ်တွေနဲ့ အွန်လိုင်း သုံးရာမှာ လုံခြုံစိတ်ချရတဲ့ အပြုအမူတွေအကြောင်း အသိပညာပေးပြီး သတိပြုမိမှုတွေ မြှင့်တက်လာအောင် ပြုလုပ်ပါ။
- စီအက်အေအမ် ရဲ့ ထူးခြားတဲ့စီသေသတွေနဲ့ အတိုင်းအတာမဟာကကို ပိုနားလည်လာနိုင်စေဖို့ ဆီလျော်တဲ့ သတင်းအချက်အလက်တွေကို စုစည်းပြီး သုတေသနပြုလုပ်ပါ။
- အွန်လိုင်းမှာ စီအက်အေအမ် တွေနဲ့ ထိပ်တိုက်တွေ့လာရင် သတင်းပို့ပါ။
- စီအက်အေအမ် ရဲ့ သားကောင်ဖြစ်နေသူတွေကို ဂရုစိုက်ပေးပြီး ကူညီ ထောက်ပံ့ပါ။